
       

 
Møteinnkalling     

 
 

Utvalg: Nordreisa helse- og omsorgsutvalg 
Møtested: Kommunestyresalen, Rådhuset 
Dato: 08.10.2018 
Tidspunkt: 09:00 

 
Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf. 77 58 80 15, eller til postmottak@nordreisa.kommune.no 
 – ved forfallsmelding på e-post er vil dere motta en bekreftelse på at den er registrert, dersom 
dere ikke mottar en slik bekreftelse MÅ dere ta kontakt pr. telefon. 
 
Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed.
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Nordreisa Frivilligsentral
Virksomhetsplan 2019

Å « Alm ..r M.,/»— l
,;v——»—x,—Q,4gr,,w—N' lrwl  (  l. mOQ /\ , , , , , , ,  ,, , ,  .,, ,  ,, ,  ,, ,

Postadresse: Besøksadresse: Telefon: 77 58 80 00 Bankkonto: 4740 05 03954

Postboks 174 Sentrum 17 Telefaks: 77 77 07 01

9156 Storslett Organisasjonsnr: 943 350 833

E-post: postmottak@nordreisa.kommune.no www.nordreisa.kommune.no

4



lnnholdsfortegnelse
1.1 Nordreisa Frivilligsentral  ...................................................................................................... 1

1.1.1. Ansvarsområde  ...........................................................................................................  2

1.1.2 Årlige oppgaver  ..................................................................................................................... 3

1.1.Nordreisa Frivilligsentral

Det har vært etablert frivilligsentral  i  Nordreisa 2008, med ulike organisasjonsformer og eiere.

Sentralen er i dag kommunal, og er etablert som en frivillig forening med driftsmidler fra

kulturdepartementet og Nordreisa kommune. Daglig leder er ansatt i 100% stilling.

Frivillig sentralen har kontor på Sonjatun ,og er åpent daglig mellom 07.30-15.00

Sentralens oppgave er å være kontaktpunkt og møtested for mennesker, foreninger og offentlige

instanser. Den skal være et lokalt forankret kraftsenter for alle som har interesse av og lyst til delta i

frivillig arbeid.

Hovedoppgaver for Frivillig sentralen:

koordinere frivillig arbeid

formidle kontakt mellom enkeltpersoner, lag og foreninger

bidra til dialog mellom frivillig og offentlig virksomhet

Sentralen i Nordreisa koordiner følgende faste tiltak:

TV-aksjonen, Koordinere eldredagen, Koordinere julaften for enslige som gjennomføres av

lag/foreninger, servicekontor for alle , koordinere aktivitetsvenner og sette frivillige ut i oppdrag for

Nordreisa samfunnet. Utenom dette er daglig leders arbeid knyttet til samarbeid om tiltak sammen

med frivillige lag og foreninger/organisasjoner eller frie frivillige og kommunen. Sentralen initierer

ikke til aktiviteter som frivillige allerede har startet.

Nordreisa Frivilligsentral har som oppgave å koordinere frivillig aktivitet i kommunen.

Frivillige som melder seg skal settes inn i frivillig aktivitet i kommunale tjenester eller andre

ønskede tjenester.

Nordreisa Frivilligsentral skal sette frivillige inn i de forskjellige tjenestene.

Nordreisa Frivilligsentral skal ha fokus på å få flere frivillige inn i kommunale tjenester.
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aver
TV-aksjonen (NRK)

Eldredagen

Julaften for enslige

Aktiv på dagtid

Dagtilbud demente

Møteplass Leonhard

isaksensve

Servicekontor for

alle

Aktivitetsvenn

Aktivitetsplikt for

sosialmottagere

Teknisk vaktmester

miniatyrskytebane

Koordinere frivillige
tjenester

Kriminalomsorgen

Pårørendeskole

innhold av  o  aver
Nordreisa Frivilligsentral skaffer bøssebærere til TV-
aksjonen.
Bøssebærere blir rekruttert fra grendelag, russen NTVS,
o andre frivilli e som har meldt se å.

Nordreisa Frivilligsentral skal være med å koordinere
eldredagen i kommunen.

Være med å lage et program for eldredagen.
Skaffe forelesere til eldredagen.
Kontakte skoleklasse som skal h'el e til med serverin  .
Nordreisa Frivilligsentral skal hjelpe til med gjennomføring

av julaften for enslige, dette i samarbeid med

lag/forening.
Nordreisa Frivilligsentral skal hjelpe til med å koordinere

denne da en.

Nordreisa Frivilligsentral koordinerer denne aktiviteten.

Aktiv på dagtid vil ha sosiale turer hver onsdag ukentlig.

Dette er et tilbud til alle.
Nordreisa Frivilligsentral har ansvaret for transport til/fra
for asienter, da tilbud for demente. Gulen
Nordreisa Frivilligsentral skal ha møteplass til forskjellige
sosiale tiltak i huset i Loenhard Isaksensve .
Nordreisa Frivilligsentral skal være et servicekontor for
alle.Her kommer folk med forskjellige utfordringer. Det
som er vanligst er: CV-flykninger, Helfo søknader og

skriftli o si else av kontrakter.
Nordreisa Frivilligsentral koordinerer aktivitetsvenn
tjenester for Nordreisa kommune. Det vil si at vi
registrerer frivillige, og knytter denne opp mot bruker. Den

frivillige som er aktivitetsvenn har en kontrakt på tjeneste

å  4  timer r. måned.
Nordreisa kommune innførte aktivitetsplikt for

sosialmottagere mellom 18-30 år i 2017.

Aktivitetssentralen og Nordreisa Frivilligsentral

samarbeider da Ii med dette arbeidet.
Nordreisa Frivilligsentral har det tekniske ansvaret for
miniatyrskytebanen på idrettshallen. Vi har
dataprogrammet som gjør at kommunen sparer masse
penger årlig.
i tillegg må man ha kunnskap på elektroniske skiver for å
ha banen i an hele året.
Nordreisa Frivilligsentral setter frivillige inn i tjenester når
de melder seg.

Nordreisa Frivilligsentral setter samfunnsdømte inn i
t'enesteri kommunen.

Nordreisa Frivilligsentral skal koordinere denne tjenesten.

Samarbeid med fa folk/fa ru er i kommunen.
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G'ennomførin .

Sept-okt.

Sept-okt.

Nov-des.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Hele året.

Tidsbegrenset.
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Referat Møte i Ungdomsrådet 07.09.18. 
 

Tid og sted: Fredag 07.09.18 kl. 14:15 – 15:45. Jorma, Halti.  

Tilstede: Anna Lund Henriksen, Hermod Bakken, Isak Båtnes Lund, Ramona Soleng Thomassen, Alf 
Sindre Einevoll, Oda Fossvoll.  

Frafall: Scott Nordstrøm, Leif-Adrian Mortensen. (Ikke gitt beskjed, derfor ble ikke vara innkalt.) 

2 vedlegg.  

 

 

 

Saker: 
 

Sak 21/18: Info om Ungdomsklubben:  

Silje informerer kort om hvor langt kommunen er kommet med den nye ungdomsklubben. Silje og 
Else Pettersen Elvestad har vært i møte med prosjektleder Olaf Nilsen og Ketil Jensen. Saken er at de 
har fått tilbakemelding på anbud, som er ca. dobbelt så dyr som budsjettet. Derfor jobber de nå med 
å forsøke å minimere kostnadene uten at det går utover tilbudet inne i klubben.  

Det vi foreløpig har sett på er å lage et enklere kjøkken som evt. kan snekres i stedet for å kjøpe et 
ferdig. Medlemmene i Ungdomsrådet er positiv til dette da det egentlig var den første tanken når vi 
snakket om kjøkken. At det var mer som en kaffebar, litt rustikk.  

Medierommet er foreløpig tenkt til å bli som det er.  

Vi kan kjøpe billigere møbler, og også sjekke opp pris lokalt. F.eks. på Bohus. Ungdomsrådet ønsker å 
være med på dette.  

Gulvet ble også diskutert, og det er mulig vi ikke har råd til å gjøre noe med gulvet og at det derfor 
forblir slik det er.  

 

 

Sak 22/18: Ulike invitasjoner til Ungdomsrådet:  

- Prosjekt Murmansk: Oda Fossvoll har meldt seg på.  
- Dyrøyseminaret: Ingen har meldt seg på. Vi diskuterer at vi skal snakke om samme tema på 

Rust-konferansen i oktober som skal være her på Storslett, og føler at det holder da. 
Ungdomsrådet synes også at det er noe langt å reise, og at man da går glipp av mye skole.  

- Rust-konferanse: Skal være her på Storslett 25-26 oktober. Alle ungdomsråd i Nord-Troms 
inviteres. Dag 1 handler om stedsutvikling, og NODA vil holde en workshop. På kvelden blir 
det kino for alle. Dag 2 er det opplæring av ungdomsråd.  
Alle har gyldig fravær fra skolene.  
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Sak 23/18: Sak fra BUK:  

Muligheter for paintball- bane i Nordreisa:  

I etterkant av BUK-møte i juni 2018 har ungdomskontakten undersøkt hva som skal til for å starte en 
paintball-bane i Nordreisa. (Se vedlegg.) Dette legges fram for ungdomsrådet, og de konkluderer med 
at dersom det skal startes opp med paintball er det en eller flere privatpersoner/organisasjoner som 
må gjøre det. Nordreisa kommune eller ungdomsrådet kan ikke drifte en bedrift.  

Mulig Nordreisa kommune kan stille med et område hvor privatpersoner kan spille paintball, men vi 
er da usikker på ansvar i forhold til sikkerhet.  

Saken anses som avsluttet fra ungdomsrådet.  

 

 

Sak 24/18: Høsten: 

- Halloween-fest på Samfunnshuset med XLoad:  
Sammy Jeridi, Vegard Tvedt og Sigvardt Andersen fra eventbyrået XLoad kommer på møtet 
for å informere om Halloween-fest på samfunnshuset 2 og 3 november. Tanken er å ha et 
rusfritt arrangement for ungdom fra 8.klasse og oppover (ut vgs?).  
Ungdomskontakten og XLoad har møttes tidligere for å diskutere muligheten for samarbeid 
om slike arrangement. Etter å ha snakket med XLoad blir vi enige om at dette har 
ungdomsrådet lyst å være med på. Det er XLoad som arrangerer og ungdomsrådet er med 
som et «crew» til de praktiske tingene. Men det er ønskelig at ungdomsrådet også stiller opp 
i planleggingsfasen for å få med sine meninger og ideer.  
Ramona Soleng Thomassen stiller med på planleggingsfasen, og så tar XLoad kontakt med oss 
når vi andre skal være med.  
Vi er enige om at slike arrangement kan bli for store til å gjøre alene, og at det derfor er bra 
om vi kan samarbeide for å skape noe artig og kult for ungdom i Nordreisa.  
 
 

- Forslag: Lage en promovideo om ungdom i Nordreisa, og hva som finnes her?: 
Mtp. at RUST nylig har laget en video som ungdomsråd kan bruke avventer vi å lage egen 
video. Kanskje er dette noe vi vil komme tilbake til senere.  
 
 
 
 

Sak 25/18: 16.mai arrangement 2019:  

Vi er enige om at vi har lyst å lage et 16.mai arrangement og at det kan gjøres i samarbeid 
med XLoad. Men vi avventer dette noe siden vi nå skal arrangere halloween-fest.  
I tillegg er leder av Ungdomsrådet Anna Lund Henriksen russepresident i år, og vil nok ikke 
kunne bidra så mye fram mot et 16.mai arrangement.  
Er foreslått å arrangere sammen med ungdomsrådet på Skjervøy.  
Vi fortsetter å snakke om denne saken ved neste møte.  
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Sak 26/18: Eventuelle saker:  

- Medlemmer i Ungdomsrådet: Per i dag er vi 12 medlemmer i ungdomsrådet, 8 medlemmer 
og 4 vara. Dvs. at vara-representantene er vara for 2 medlemmer. I tillegg mangler vi nå et 
medlem fra 8.klasse, Strømfjordnes skole og Reisa Montessori skolen. (Begge medlemmene 
vi hadde fra Reisa Montessori skole er begynt på Storslett skole.)  
Vi avtaler at Leif-Adrian, Scott og Alf Sindre tar kontakt med Merete Rasmussen på Storslett 
ungdomsskole for å få hjelp til å rekruttere et medlem fra 8.klasse. Silje har i tillegg sendt en 
mail til Merete, og hun skal hjelpe til.  
Silje har tatt kontakt med både Reisa Montessori skole og Strømfjordnes skole for å få et 
medlem fra hver skole til ungdomsrådet. Per nå har vi ingen fra privatskolene (de to vi hadde 
fra Reisa Montessoriskole er begynt på Storslett skole.)  
Vi avventer svar fra privatskolene, og håper vi får medlemmer fra begge slik at alle skolene er 
representert.  
Silje har sendt en oppdatering til Nordreisa kommune på medlemmene og vara slik at riktige 
personer får innkalling til møter.  

 

 

 

 

Neste møte er 24.oktober.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg:  

- Paintball Nordreisa 
- Medlemmer av Ungdomsrådet 2018, 07.09.18.  
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Medlemmer av Ungdomsrådet 2018 

 

 

Ved Ungdomsråds møte 07.09.18. ble det gjort følgende endring av ungdomsrådets 
medlemmer: (pga. at Martin Årnes og Aragorn Mikkelsen har trukket seg fra sitt verv.)  

 

Leder: Anna Elisa Lund Henriksen. 

Nestleder: Hermod Bakken. 

Medlemmer: Isak Båtnes Lund, Scott Nordstrøm, Ramona Soleng Thomassen, Leif-Adrian 
Mortensen, Oda Fossvoll, Alf Sindre Einevoll.  

Vara-medlemmer: Oda Birkelund, Mathilde Eriksen, Jonas Pedersen, Kine Elise 
Haraldsdatter Steinsvik.  

Vara for hvem:  

Oda Birkelund er vara for Scott Nordstrøm.  

Mathilde Eriksen er vara for Oda Fossvoll og Ramona Soleng Thomassen. 

Jonas Pedersen er vara for Hermod Bakken og Isak Båtnes Lund.  

Kine Elise Haraldsdatter Steinsvik er vara for Alf Sindre Einevoll og Leif-Adrian Mortensen.  

 

Arbeidsområder:  

Miljø, plan og utvikling: Hermod Bakken.  

Helse og omsorg: Alf Sindre Einevoll.  

Oppvekst og kultur: Oda Fossvoll. 

Formannskapet: Isak Båtnes Lund.  

Næringsutvalget: Scott Nordstrøm.  

Rust: Anna Elisa Lund Henriksen (Leder i Rust) og Ramona Soleng Thomassen.  

BUK: Hermod Bakken og Scott Nordstrøm.  

Kommunestyre: Hermod Bakken og Scott Nordstrøm.  
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Politiske kontaktpersoner 2018/2019:  

 

Kontaktpersonene skal ha som funksjon og ta spesielt vare på ungdomsrådsrepresentantene 
som er til stede i de politiske møtene og se til at de får komme til med sine meninger og 
kommentarer.  

 

 

Kommunestyret: Øyvind Evanger. (Ap) 

Oppvekst- og kulturutvalget: Per Sverre Moen (H) 

Formannskapet: 

Næringsutvalget:  

Plan- og utviklingsutvalget: Hilde Nyvoll.  

Helse- og omsorgsutvalget:  
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Paintball i Nordreisa 

 
Ungdomsrådet i Nordreisa kommune har fått tilsendt en sak fra BUK møte 04.06.18. Saken 
er at det er ønskelig med Paintball-bane i kommunen. Det er hentet inn informasjon om hva 
som trengs for å få til en paintball-bane. Informasjon er hentet inn fra Jim-Are Hansen i 
Nordreisa kommune og Iver Hansen, som bl.a. driver en paintball-bedrift i Tromsø.  

I utredningen stiller ungdomsrådet og ungdomskontakten også noen spm. til kommunen.  

 

 

HVEM:  

Er det kommunen som skal starte opp og drifte paintball i Nordreisa? 

 

STED:  

Har kommunen et egnet sted hvor man kan spille paintball? En skog kan brukes da det vil 
være naturlige hindringer. Man kan også bruke et åpent området hvor setter opp innkjøpte 
hindringer eller andre ting. (Bildekk, snekre skjold etc. Se bilder.) 
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ANNET:  

 

- Sikkerhet? Dette skal være en aktivitet for ungdom i bygda. Andre steder er det 
anbefalt aldersgrense 13 år, men at yngre ned til 10 år kan være med dersom det er 
voksne som spiller.  Det er noen som må være tilstede for å ha ansvar for sikkerheten 
under spilling. De som er ansvarlig for sikkerheten er ofte instruktører som har 
kunnskap om paintball-spilling.  

- En instruktør har også gjerne ansvar for opplæring og sikkerhet i forkant av spillingen.  
- Hvem skal vedlikeholde utstyret? Markørene (De man skyter med) krever 

vedlikehold. Dressene og maskene må vaskes mellom bruk. Maskene må også sjekkes 
for å sikre at det ikke er sprekker eller bulker i de.  

- Hvem bestiller inn forbruksmateriale?  
- Skal utstyr og bane leies ut av kommunen? Hvordan skal dette gjøres i praksis?  
- Forsikring dersom noen blir skadet?  
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UTSTYR: 

 

- Markører. (Den man skyter med.)  
- Masker. 
- Kamuflasjedress.  
- Små luftflasker til markørene.  
- Diverse pusseutstyr for rens av markører, løp og utstyr. 
- Kompressor: Som takler 200-300 bar, helst 300. Da får man fylt opp dykkertankene. 

Per i dag så er det ingen som har denne tjenesten i Nordreisa kommune, så derfor må 
man kjøpe inn egen kompressor. Er strenge krav på vedlikehold og service av disse 
siden de behandler utstyr under høyt trykk.  

- Dykkerflasker til påfyll av luft.  
- Fyllestasjon til å fylle luft på små luftflasker på markørene, denne monteres på den 

større dykkerflasken. 
- Paintballkuler med vannbasert maling: Disse har også en holdbarhetsdato samt de 

må snues jevnlig da de er laget av en form for gelatin. De kan bli ovale om de ligger 
på en side for lenge, en gang i mnd. holder med snuing.  

- Oppmerket bane, i skog eller på flat mark. Ved flatmark trengs mer baneutstyr enn 
ved skogsbane. Området bør være 70x50 m + sikkerhetssone på hver side.  
 
 
 

PRIS:  

- En startpakke som inkluderer markør, magasin, maske, dress og lufttank:  
3000 kr/person.  

- Paintballkuler: ca. 1000 kr for 6000 baller.  
- Kompressor: fra 20 000 kr og opp.  
- Dykkertanker: 3500 kr per stykk.  
- Vedlikeholdsutstyr:?  
- Vask av utstyr: Dressene må vaskes i vaskemaskin.  
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- Instruktør og sikkerhetsansvarlig: En med kompetanse på paintball.  
- Lager til utstyr: Hvor skal utstyret lagres?  
- Service på utstyret: Hvem skal gjøre service på utstyret? Kompressor, dykkertanker, 

vedlikehold av markører?  

 

 

Etter å ha undersøkt hva som trengs for å starte opp paintball i Nordreisa har 
ungdomsrådet kommet fram til følgende:  
Ungdomsrådet konkluderer med at dersom det skal startes opp med paintball er det 
en eller flere privatpersoner/organisasjoner som må gjøre det. Nordreisa kommune 
eller ungdomsrådet kan ikke drifte en egen bedrift.  

Mulig Nordreisa kommune kan stille med et område hvor privatpersoner kan spille 
paintball, men vi er da usikker på ansvar i forhold til sikkerhet.  

Saken anses som avsluttet fra ungdomsrådet.  
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Fra: Hanne Myrvold Andersen (hanne.m.andersen@tromsfylke.no)
Sendt: 17.09.2018 13:07:38
Til: Kommunene i Troms (alle 24)
Kopi: 

Emne: møteprotokoll fra fylkesrådet for funksjonshemmede
Vedlegg: _k2_180000145344_6.rhu.pdf
Til alle postmottak i kommunene.
 
Denne må fordeles til de kommunale råd for funksjonshemmede, eller mennesker med nedsatt funksjonsevner.
 
For øvrig vises det til vår hjemmeside hvor alt av sakspapirer, saksprotokoller og  møteprotokoller blir lagt.
Tidligere møter og framtidige møter.
 
Her:  https://innsyn‐vs.tromsfylke.no/motedag?offmoteid=5138
 
 
 
Vennlig hilsen

Hanne Myrvold Andersen
Sekretær
DU Sekretariat og sentralbord
Troms fylkeskommune

Telefon: +47 77 78 80 28
www.tromsfylke.no
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Besøksadresse Telefon    Bankgiro Org.nr. 

Strandveien 13 77788000  47000400064 864870732 
Postadresse  

Pb 6600, 9296 TROMSØ 

Epost mottak 

postmottak@tromsfylke.no 

Internettadresse  

www.tromsfylke.no 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Fylkesrådet for funksjonshemmede 
 

Møtested: Bardufosstun,   

Møtedato: 04.09.2018  

Varighet:  13:00 - 15:15 -  

 

 

TIL STEDE PÅ MØTET: 

Navn  Parti Rolle Møtt for 

Tom Erik Forså  FRP  leder 

Hanne Linaker  AP  nestleder 

Randi Nilsen   FFO  medlem 

Jermund Prestbakmo  FFO  medlem 

 

FORFALL: 

Navn  Parti  Rolle 

Solveig Nylund  SAFO  medlem 

 

Fra adm. (evt. andre):  

Hanne M. Andersen, møtesekretær 

 

Innkalling: Godkjent 

Merknader:  -  

Behandlede saker: 16 - 20/18 
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SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr. Gradering  

 Tittel  

16/18 17/3323-15   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 6. JUNI 2018  

 

17/18 17/3328-15   

 REGNSKAPSRAPPORT SEPTEMBER 2018  

 

18/18 17/3325-15   

 INVITASJONER PR. SEPTEMBER  2018  

 

19/18 17/3329-10   

 FFF "NORDNORSKEN" 2018  

 

20/18 17/5602-11   

 REFERATSAKER SEPTEMBER 2018   

 

 

BEFARING: 

 

Rådet startet sin dag med befaring på nye Bardufoss Høgtun videregående skole som ble tatt i 

bruk ved skolestart august 2018.Omvisning ved v/rektor Michael Erstad.  

Målselv kommunale råd deltok sammen med FFF på befaring på skolen.  

 

Rådene fikk informasjon om hvordan elever med spesiell behov ble ivaretatt v/teamleder 

Inger-Ann Johansen Grimstad. Hverdagslivstrening (HT) er en del av tilbudet skolen har til 

elever med særskilt behov. De ansatte var tungt inne i planen med utforming/utbygging av de 

områder HT bruker og er svært fornøyd med lokalitetene. De har Sanserom, tilrettelagt for 

lading av rullestoler, vasking/spyling av rullestoler m.m. og skjermet inngang.  Tilbudet (HT) 

er knyttet opp til stud. spesialisering med 30 timer i uken. De har svært godt samarbeid med 

fagenhetene ved skolen, så som byggfag, tegning og andre. Det er stort fokus på samarbeid og 

at alt skal gå på elevens premisser. Integreringen til beste for elevene. Den nye skolen er svært 

godt tilpasset deres behov og ønsker. Skolen har godt samarbeid med kommunen og har 

tilpasset undervisning også for elev fra grunnskolen. Dette fungerer godt. HT henter mål fra  

fra hele skoleplanen og tilpasser det sine elever. HT følger årshjulet, og har derfor aktiviteter 

som gjenspeiler årstidene.   

 

 

De øvrig bygningsmassene er godt tilrettelagt med tanke på Universell utforming. Med 

ledelinje, heis med punktskrift. Skolen er kompakt og transparent, med godt lysinslipp og 

innsyn mellom korridorer og undervisningsrom, elevkantina og ansattkantine. Inntrykket er at 

både elever og lærere trives svært godt på den nye Bardufoss Høgtun videregående skole. 

 

Det ble bemerket følgende forbedringspunkter mht universell utforming. 

Matter i inngangspartiet hadde ulik høyde. 

Ved inngangspartiet var det terrengtilpasninger med høydeforskjeller som bør markeres med 

kontrastfarge el.  
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16/18  

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 6. JUNI 2018  

 

 

Innstilling: 
Protokoll fra møtet 6. juni 2018 godkjennes. 

 

Behandling: 
Enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Protokoll fra møtet 6. juni 2018 godkjennes. 

 

 

  

17/18  

REGNSKAPSRAPPORT SEPTEMBER 2018  

 

 

Innstilling: 
Regnskapsrapporten tas til etterretning. 

 

Behandling: 
Sekretær orienterte. Rådet har god økonomi. Hovedtyngden av rådets aktivitet øker utover 

høsten med landskonferansen på Hamar, og den Nord-norske konferansen som FFF 

arrangerer. 

 

Vedtak: 

Regnskapsrapporten tas til etterretning. 

 

 

  

18/18  

INVITASJONER PR. SEPTEMBER  2018  

 

 

Innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 

 

Landskonferansen på Hamar 13. og 14. september har følgende påmeldte fra rådet: 

Leder Tom Erik Forså, nestleder Hanne Linaker, medlem Jermund Prestbakmo samt sekretær 

Hanne Andersen. 

 

De som ønsker å delta på SOR – konferanse: Fra løfte til handling 25. og 26. oktober 2018 

Oslo Kongresshall, Folkets hus, avklarer med leder og melder seg på selv. Påmeldingsfrist er 

24. oktober. 

 

 

Vedtak: 

3 av rådets medlemmer, samt sekretær deltar på Landskonferansen.  

 

Foreløpig har ingen fra rådet har meldt seg på SOR-konferansen 25. og 26. oktober. 

Påmeldingsfrist er 24. oktober og interesserte melder seg selv på etter klarering med leder. 
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19/18  

FFF "NORDNORSKEN" 2018  

 

 

Innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 

 

Behandling: 
Leder Tom Erik Forså tar kontakt med media for deltakelse på befaring på Havneterminalen i 

Tromsø. Det blir en oppsummering på Scandic etter befaringen.  Brosjyren - Hva ser vi etter? 

Fra KS – omdeles deltakerne før befaringen.  

 

Sekretær sender ut oppdatert program, også til foredragsholderne Nina C. Dahl og Ingebjørg 

Riise, Tromsø kommune. 

 

Vedtak: 

Leder inviterer media for deltakelse på befaringen med de nordnorske rådene på 

Havneterminalen. 

 

Sekretær sender ut program og invitasjon til de nordnorske rådene, samt de to 

foredragsholderne. Sekretær følger opp påmeldingene fra de nordnorske rådene og har 

kontakt med Scandic for bestilling av hotellrom. Frist for påmelding er satt til 19. september. 

Middag torsdag 4. oktober arrangeres på Kystens hus, Skirri, sekretær bestiller bord. 

 

 

  

20/18  

REFERATSAKER SEPTEMBER 2018  

 

 

Innstilling: 
Referatsakene tas til orientering. 

 

Behandling: 
Referat sak 1. og 2. Tas til orientering. 

 

Referatsak 3. Rådet har mottatt kopi av forespørsel til Samferdsel – Troms fylkestrafikk fra 

Sørreisa kommunale råd for mennesker med nedsatt funksjonsevner vedrørende 

tilgjengelighet på off. kommunikasjonsmidler i Midt-Troms. Sekretær har snakket med S. 

Skog i TFT og hun har løpende kontakt med rådet i Sørreisa. Det er avtalt besøk til det 

kommunale rådet i deres neste møte for orientering i saken fra TFT. 

 

Referatsak 4 fra (fra eventuelt i møtet 17. april): Muntlig spørsmål til fylkestinget vedr 

videregående opplæring for utviklingshemmede. Spørsmålet ble besvart av fylkesråd for 

utdanning, R. Sollied, og er vedlagt saken og referert i møtet.  

 

Tas til orientering. 

 

Vedtak: 

Referatsakene tas til orientering. 
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Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       2018/916-4 

Arkiv:                031  

Saksbehandler:  Christin 
Andersen 

 Dato:                 14.08.2018 

 
 
 

Samlet saksfremstilling 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
44/18 Nordreisa formannskap 23.08.2018 
16/18 Nordreisa administrasjonsutvalg 23.08.2018 

 

Organisasjonsutviklingsprosjekt Helse- og omsorg 

Henvisning til lovverk: 
 

Vedlegg 
1 Skisse til organisasjonsutviklingsprosjekt 

Saksprotokoll i Nordreisa administrasjonsutvalg - 23.08.2018  
 

Behandling: 
Innstillingen enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 
Nordreisa kommune igangsetter organisasjonsutviklingsprosjekt innenfor hele helse og omsorg, 
inkl DMS tjenestene.  
Det innhentes tilbud fra flere leverandører.   
Det forutsettes tildeling av OU-midler fra KS før igangsettelse.   
 
 

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 23.08.2018  
 

Behandling: 
Rådmannen fremmet følgende tilleggsforslag: Kommunens andel av kostnadene tas fra 
disposisjonsfond.  
 
Rådmannens innstilling med tillegg enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 
Nordreisa kommune igangsetter organisasjonsutviklingsprosjekt innenfor hele helse og omsorg, 
inkl DMS tjenestene.  
Det innhentes tilbud fra flere leverandører.   
Det forutsettes tildeling av OU-midler fra KS før igangsettelse.  
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Kommunens andel av kostnadene tas fra disposisjonsfond. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Nordreisa kommune igangsetter organisasjonsutviklingsprosjekt innenfor hele helse og omsorg, 
inkl DMS tjenestene.  
Det innhentes tilbud fra flere leverandører.   
Det forutsettes tildeling av OU-midler fra KS før igangsettelse.   
 
 
 

Saksopplysninger 
Kommunenes tjenester utvikler seg i raskt tempo. Kommunene skal yte mer, og enda mer 
avanserte helse- og omsorgstjenester innenfor begrensede økonomiske rammer og høge krav til 
kvalitet. Nordreisa kommune opplever at rekrutteringsprosesser er stadig mer krevende og 
nødvendig kompetanse blir vanskeligere å få tak i, samtidig som flere skifter arbeid i raskere 
tempo. I det daglige rapporterer ledere at det er krevende å løfte blikket og se framover slik at 
man blir rigget for fremtidige forventinger i samfunnet. 
 
Rådmannen har i lys av dette undersøkt vedr bistand til et organisasjonsutviklingsprosjekt 
innenfor tjenesteområdene i helse- og omsorg. Formålet er å se på utvikling av tjenestene med 
status i dag, behovet fremover i tid til beste for innbyggerne i kommunen. Det er også et formål 
å se hvor godt ressursene blir brukt i forhold til de økonomiske rammene.   
 
Innenfor følgende områder har rådmann bedt om bistand i et organisasjonsutviklingsprosjekt:  

 Prosessledelse med involvering 
 Analyse av tjenesteområdene  
 Fokus på styringsverktøy  
 Status ressursfordeling og ressurs 
 Tjenestedesing og metoder for framtidens måte å løse tjenester på.  

 
Nordreisa har gjennomført lederutviklingsprogram 2017/2018, hvor økt lederkompetanse og 
utviklings- og endringsprosesser har stått sentralt. I en organisasjonsutviklingsprosess innenfor 
helse- og omsorgstjenestene vil det være viktig å også involvere medarbeidere, tillitsvalgte, 
brukere og brukerorganisasjoner for å skape felles forståelse for hvor helse- og 
omsorgstjenestene står og hvor man skal. Vedlagt følger skisse til hvordan 
organisasjonsutviklingsprosjekt kan gjennomføres.   
 
Kostnadsrammen for ou-prosessen i helse og omsorg vil bli ca 420.000,- inkl reise og opphold.   
Nordreisa kommunes andel av rammen er 30%, resterende kan søkes dekt gjennom ou-midler.  
 

Vurdering 
Fremtidens kommune vil stå overfor store utfordringer når det gjelder de økonomiske rammene, 
ressursbehovet og tilgang på ressurser. Og brukerne av helse- og omsorgstjenestene i kommunen 
har behov for at tjenestene koordineres bedre. Nye måter å tenke og jobbe på vil være 
nødvendig. 
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Rådmannen tilrår derfor at Nordreisa kommune igangsetting av OU prosjekt innenfor hele helse 
og omsorg.  
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Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       2018/964-1 

Arkiv:                203  

Saksbehandler:  Dag 
Funderud 

 Dato:                 29.08.2018 

 
 
 

Saksfremlegg 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
 Nordreisa oppvekst- og kulturutvalg 16.10.2018 
28/18 Nordreisa helse- og omsorgsutvalg 08.10.2018 
 Nordreisa miljø-, plan og utviklingsutvalg  
 Nordreisa formannskap  
 Nordreisa kommunestyre  
21/18 Nordreisa næringsutvalg 26.09.2018 
 Nordreisa eldreråd  

 

Kommunale gebyrer og betalingssatser for 2019 

Henvisning til lovverk: 
 

Vedlegg 
1 Gebyrregulativ-Felles-1940-1941-1942-1943-2019 
2 Pris Kommunal renovasjon 2019 

 

Rådmannens innstilling 
1. De kommunale avgifter, gebyrer og betalingssatser for 2019 økes i hht kommunal 

deflator vedtas i hht følgende dokumenter: 
- Kommunale avgifter, gebyrer og betalingssatser for 2019,  
- Forskrift om gebyrregulativ for behandling av planforslag og konsekvensutredninger 

og bygge- og delingssaker 
- Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa fra 

Nord Troms brannvesen.  
- Gebyrregulativ fra Avfallsservice AS. 
 

2. Ordning med premiering av de som går over fra papirfaktura/avtalegiro til efaktura 
videreføres. En ganger i året trekkes det ut et nettbrett i premie blant de som gått over fra 
papirfaktura/avtalegiro til efaktura. 
 

3. Fra 2019 innføres det en ny avgift for å ligge til kai i Sørkjosen havn. Dette gjelder 
turistbåter. Det foreslås en avgift på 190 kr/døgn eks mva. 
 

4. For idrettslag innføres en ny sats for leie av svømmehallen til trening på kr 130 kr pr 
time. Gjøres gjeldene fra 1.oktober 2018.     
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Saksopplysninger 
Sak om gebyrer har tidligere blitt lagd etter at Statsbudsjettet er lagt fram i oktober, men etter 
politisk ønske om å vedta gebyrsatser før budsjettprosessen er ferdig, vil en i denne saken 
stipulere en deflator.  I rådmannens forslag er det for de fleste områder lagt inn en økning på 
2,5% (stipulert kommunal deflator). De ulike områdene er beskrevet under. 
 
 
Følgende kostnadselementer er ikke dekket av deflatoren:  

 Rentekostnader  
 Pensjonskostnader er dekket i budsjettdeflatoren i den grad de øker i takt med 

lønnsveksten. Dersom pensjonskostnadene øker mer enn lønnsveksten fanges ikke dette 
opp av deflatoren.  

 Demografikostnader.  
 
 
I forslag til gebyrsatser har rådmannen fulgt malen fra tidligere år og i hovedsak justert gebyrene 
med prisstigningen på 2,5 %.  
 
I tillegg ønsker vi å videreføre målet om å effektivisere drifta gjennom mer bruk av elektroniske 
løsninger. Bruk av elektroniske løsninger bør igjen gi utslag i lavere avgifter/gebyrer. Dette 
prinsippet har vært i bruk i mange år og utvidet de siste åra. Alle forslag er foreslått videreført.  
 
Politiske bestillinger 
I kommunestyresak sak 61/17 ble det gjort følgende vedtak: 
 
Til behandlingen 2019 skal det utredes en mulighet for å innføre gratis leie for treningslokaler for 
barn og unge. 
Under er det et eget avsnitt som tar seg for seg dette. 
 
 
Feiing, vann og avløp  
I forslaget legges det opp til følgende endringer til 2019 innen VAR sektoren:  

 Gebyr vann økes med 6,5 %  
 Gebyr avløp økes med 3 %  
 Gebyr feiing økes med 1,59 %  

 
Det lagt til grunn lønns- og prisvekst på 3 %. Kalkulatorisk rentenivå for 2019 er satt i 
samarbeid med økonomiavdelinga.  
Gebyr vann økes med 6,5 % i forhold til 2018. Fast gebyr blir da kr 2866 eks mva/ kr 3583 inkl 
mva. Variabelt gebyr kr 14,70 eks mva/ kr 18,40 inkl mva pr m2/m3.  
Hovedplan vann vedtatt juni 2017 legger til grunn gebyrøkning på 7 % fra 2016 til 2017, for 
deretter årlige endringer på mellom + 2% og -1% samtidig som fondet reduseres, samlet økning 
på 14 % for planperioden.  
Gebyr avløp økes med 3 % i forhold til 2018. Fast gebyr 3421 eks mva/ 4276 inkl mva. 
Variabelt gebyr kr 17,00 eks mva/ 21,30 inkl mva pr m2/m3.  
 
Hovedplan avløp vedtatt november 2014 legger til grunn gebyrøkning på 0,4 % fra 2017 til 
2018. Redusert gebyr under kalkulert nivå skyldes fortsatt lavt rentenivå.  
 
Gebyrutvikling vann og avløp for perioden 2020 – 2023 er kalkulert. Det er lagt til grunn årlig 
lønns- og prisstigning på 3 %. Forventet rentenivå for 2018, beregnet ut fra nivået pr august, 
ligger 0,85 % over 2017-nivå. Forventet rentenivå for 2019 ligger 1 % over 2017-nivået. Det er 
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derfor lagt til grunn et rentenivå der kalkulatorisk rente økes fra 2,9% i 2020 til 4,4 % i 2023. 
Det presiseres at gebyrutviklingen henger nøye sammen med renteutvikling, lønns- og 
prisstigning. 
 
 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
Vann 5435 5791 6169 6541 6748 7023 
Avløp 6635 6833 7066 7419 7936 8218 

 
Tabellen viser totalt kalkulert gebyr inkl mva for en 120 m2 bolig, betalt etter areal. Totalt 
kalkulert gebyr inkluderer både fast og variabelt gebyr.  (tabellen har tidligere vist gebyr eks 
mva) 
 
Historisk gebyrnivå 2012-2017: 
 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Vann 6280 6280 5780 5891 5505 5230 
Avløp 7026 6730 6730 6931 7173 7173 

 
 
Feiing: 
Feietjenesten er fra 01.05.15 del av interkommunalt samarbeid.  Forslag til gebyr følger samme 
gebyr som resten av samarbeidet. Dette kommer fra Nord Troms Brannvesen. I tabellen under 
følger årsgebyr for et røykløp, resten av gebyrene finnes i eget gebyrhefte. 
 
 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 
Feiing 523 518 518 694 548 420 471 479 

Tabellen viser totalt kalkulert gebyr, inkl mva  (tabellen har tidligere vist gebyr eks mva) 
Økningen er under prisstigning. Det skyldes at antall piper har økt. 
 
 
Renovasjon: 
Avfallsservice AS har fremmet en prisøkning på 4 % for alle renovasjonsgebyret. Gebyrene for 
slam økes også med 4 %. Forslaget bygger på forventet lønnsvekst på 3,2 % og at økningen de 
siste åra har vært under prisstigningen. Styret skal behandle saken i september/oktober. 
 
Byggesak og oppmåling  
Byggesaksgebyrene skal gjenspeile omkostningene ved drift av byggesakskontor. I dette  
innebærer også alle tiltak som blir vedtatt av kommunestyret eller påklaget bygnings-
myndighetene gjennom endring av lov eller forskrift.  
I forslag til nye gebyrer for 2019 er det lagt til grunn generell prisvekst på 2,5 %. 
 
Oppmåling jfr Matrikkelloven og behandling av reguleringsplaner er det lagt inn forslag om  
økning i henhold til prisvekst på 2,5 %. Det er lagt inn et nytt punkt om Eierseksjonering, 
seksjoneringsbegjæring. Gebyrene følger Eierseksjoneringslovens maks gebyr.  
Meglerpakke, plasserings- og beliggenhetskontroll, karttjenester, oppmålingsgebyr, overføring 
av gods Sørkjosen havn, samt direktevarsling brann, er lagt inn med prisvekst på 2,5 %.  
 
Vederlag for godt over havnene i Oksfjord og Klubbenes videreføres. Det foreslås en ny avgift 
for å ligge til kai i Sørkjosen havn. Dette gjelder turistbåter (hvalsafari og nordlysturister) 
Det foreslås en avgift på 190 kr/døgn eks mva. 
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Delings og konsesjonssaker foreslås ikke endret. Gebyret følger statlig fastsettelse. Det samme 
gjelder for fellingsavgift for elg, her videreføres det at fellingsavgiften reduseres med 20 % hvis 
jaktlagene rapporterer «Sett Elg» gjennom det statlige innrapporteringssystemet Settogskutt.no. 

Hjemmehjelp/Praktisk bistand 

En oppjustering av satsene som følger kommunal deflator (stipulert til 2,5%) vil gi egenandeler 
som oppsatt: 
 

G-grense Nedre inntekt grense kr Øvre inntekt grense kr Egenandel pr 
mnd 

1-2 G 0 191.949 Kr 210 
2-3 G 191.950 287.925 Kr 1.261 
3-4 G 287.926 379.562 Kr 2.102 
4-5 G 379.563 474.452 Kr 3.363 
Over 5 G 474.453 --- Kr 4.204 

Timepris hjemmehjelp kr 420 for de under 2 G. Mottakerne av praktisk bistand betaler per time, 
men maksimumsbeløpet per måned reguleres etter inntektsgruppa de er i. 
 

Trygghetsalarm 

En oppjustering av satsene som følger kommunal deflator (stipulert til 2,5%) vil gi egenandeler 
som oppsatt: 
 

G-grense Nedre inntekt grense kr Øvre inntekt grense kr Egenandel pr 
mnd 

1-2 G 0 191.950 Kr 210 
Over 2 G 191.951 --- Kr 263 

 

Middagsombringing 

En oppjustering av satsene som følger kommunal deflator (stipulert til 2,5%) vil gi egenandeler 
som oppsatt: 
 

 Pris - hentes Inkludert  
transport 

Middag hel porsjon Kr 99 Kr 137 
Middag redusert porsjon Kr 76 Kr 114 

 

Institusjonsopphold 

Døgnopphold Dag eller nattopphold Fribeløp vederlag 
164 86 8405 

 
Når det gjelder egenandel per måned for praktisk bistand for de med inntekt 1-2 G, kommer det 
hvert år en forskrift rundt nyttår som regulerer maksimumsstørrelsen på egenandelen. Det 
samme gjelder institusjonsopphold og fribeløp vederlag. Kommunen kan ikke sette disse 
egenandelene høyere enn forskriften tilsier, det foreslås derfor at satsene justeres senere i 
forhold til forskriften. 
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Oppvekst og kultur  
 
Kommunestyret gjorde denne bestillinga i sak 61/17: 
Utleie av idrettshallen og svømmehallen, utredning -mulighet for å innføre gratis leie for 
treningslokaler for barn og unge. 
 
Idrettshallen 
Idrettshallen har flere rom som leies ut. Rommene har ulik bruk i antall timer og i forhold til om 
de brukes av barn eller voksne. Under følger en oversikt over hvert rom.  
 
 
Kafeteria: 
Har i hovedsak blitt utleid til bingo, ca to ganger i uka. I tillegg er den utleid til møter og 
barnebursdager. 
For vinteren 2018/2019 ligger det and til lite utleie til bingo. Kommunen har i slutten av august 
2018 fått inn avbestillinger for flere bingoer i høst. Om dette vil fortsette inn i 2019 vet vi ikke. 
Avbestillingen begrunnes i dårlig oppmøte og derved dårlig økonomi spesielt enkelte dager i 
uka.  
 
Skytebanen: 
Miniatyrskytebanen er leid ut ca 12 timer i uka. Utleien er til Skytterlag og NIL skiskyting 
Skytterlagene består av både barn og voksne, men idrettslaget består av barn. 
 
Styrketreningsrommet: 
Er utleid lite. Brukes i hovedsak av voksne kommunalt ansatte. 
 
Hallen:  
Idrettshallen er det mest brukte rommet. Utleie i hovedsak til idrettslaget, håndball og fotball på 
ettermiddagstid. For vinterhalvåret 2018/2019 totalt ca 42 timer i uka fra september/oktober til 
april på ettermiddagstid. Utleie til voksne utgjør 10 time. I tillegg kommer ca 100 timer til 
kamper og kurs. Timepris er kr 130. Den er ikke endret siden 2008. Dette har vært et bevist 
valgt rettet mot barn og unge. 
 
I tillegg leies hallen ut til Straumfjordnes skole og Nord Troms videregående skole på dagtid. 
Utleie på dagtid utgjør 16 timer i uka i perioden oktober til juni, timepris kr 182. 
 
Videre leies den ut noe til messer og arrangement.17.mai arrangementet har vært der de siste 
åra. Idrettslaget har også leid den til festmiddag ved store arrangement. 
Til Bakkebyturneringa leies hele bygget, unntatt skytterbanen. Dette er et utleie for barn og 
unge, men arrangør tar betalt for hvert lag som deltar.  
 
 
Svømmehallen 
Svømmehallen er åpen fra 1.oktober til 30.april. Det er åpent to dager i uka og brukere kan 
betale enkeltbillett eller klippekort 12 klipp. 
Satsene er voksne kr 70, pensjonister/studenter/uføre kr 40 og barn og unge under 16 år kr 30. 
Satsene for barn og voksne er ikke endret siden 2008. Dette har vært et bevist valgt rettet mot 
barn og unge. 
 
Videre kan svømmehallen leies på timebasis av grupper. Timepris er kr 862.  
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Det leies ut ca 14 timer i uka til ulike grupper. Det er 3 timer til idrettslag barnesvømming, 3 
timer voksne grupper, 4 timer til ansatte i kommunen. For 2018/2019 er 4 timer til nyopprettet 
svømmeklubb bestilt. Undergruppe av Nordreisa IL. 
 
Gymsal/samfunnshuset 
Gymsalen brukes av skolene på dagtid. For vinteren 2018/ 2019 er bestillinga pr nå følgende: 
4 timer for barneidrett, 3 timer voksen idrett, 4,5 timer til kommunale og 1,5 timer til barn og 
voksne.  
Om vinteren er det mye utleie i helgene til loppemarkeder. 
 
Oppsummering: 
For idrettshallen er det mye utleie på ettermiddagstid. Selve hallen leies i hovedsak ut til barn og 
unge i håndballgruppa og fortballgruppa, skytebanen leies ut til idrettslaget/skiskyttergruppa og 
til skytterlaget. Skiskyttergruppa er barn og unge mens skytterlaget har aktivitet for både unge 
og voksne. Kafeteria leies mye ut til bingo for vokse og andre møter. Den er også populær til 
barnebursdager sammen med bruk av idrettshallen når den er ledig. 
I regnskapet for 2017 var inntektene til idrettshallen på kr 386.010, budsjettet var kr 330.000. Vi 
vil anslå at inntektene fordeler seg på ca 70 % barn og unge og ca 30 % voksne. Med gratis leie 
for barn og unge vil det gi et inntektstap i forhold til budsjett på ca kr 230.000. 
 
For svømmehallen er det for vinteren 2018/2019 bestilt timer fra idrettslaget og den nystartete 
svømmeklubben. I tillegg er det andre grupper med bare voksne eller voksne og barn.  
Videre er hallen åpen to dager i uka. Det selges der enkeltbilletter eller klippekort. 
 
Samfunnshuset/gymsalen er utleid er på kveldstid leid ut noe til barneidrett og noen voksne 
grupper. I tillegg er det forskjellige kommunale grupper som bruker den. 
 
I helgene om vinteren er det mye utleie til loppemarked. Det omfatter ca 15 helger i året.  
I regnskapet for 2017 var leieinntektene for samfunnshuset/gymsalen og svømmehallen 
(grupper) på kr 187.100, budsjettet var kr 140.000. Vi vil anslå at inntektene fordeler seg på ca 
50 % barn og unge og ca 50 % voksne. Med gratis leie for barn og unge vil det gi et inntektstap i 
forhold til budsjett på ca kr 70.000. 
 
Det har vært gjennomført gratis leie for barn og unge i idrettshallen tidligere, fra 2002-2004. 
Erfaringene fra den gang var at en må ha klare regler for alder. Den gang var grensen 16 år. 
Under 16 år gratis og over 16 år voksen pris. Dette er spesielt viktig i forhold til utleie til 
blandete grupper, barn og voksne. For disse ble det betalt leie kun for den voksne andelen. 
 
For idrettshallen skilles det på trening og messer/turneringer. Den siste gruppen har egne høyere 
satser. Dette pga av at de under slike arrangement tar inngangspenger/avgifter.  
 
Videre var det utfordringer med at grupper ikke sa ifra hvis de ikke brukte hallen. De betalte 
ikke, og derfor skled det litt ut. 
Dette problemet vil være langt lettere å fange opp nå med elektroniske nøkkelbrikker. Nå kan 
byggdrift se både de som har vært inne og de som evt ikke benytter seg av en time. 
 
Skal en gå over til gratis leie for barn og unge må en følge dagens utleieregime, med bestilling 
og tildeling av timer. Dette for å holde kontroll og kunne få gjennomført renhold og vedlikehold 
til faste tider. Innføring av nøkkelbrikker gir byggdrift god kontroll med bruken av byggene. 
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For folkebadet som er åpent to dager i uka er det ansatt egne badevakter. Billettprisene har stått 
urørt i 10 år. Inntektene var i 2017 på ca kr 90.000. Utgiftene til lønn badevakter var på ca kr 
120.000.  
 
Innføring av gratis leie til barn og unge i idrettshallen og gymsal og svømmehallen medfører et 
inntektstap på ca kr 300.000, men ellers har det ingen praktiske konsekvenser. 
 
Det forutsettes da at folkebadet forsetter med dagens billettsatser og messer og 
fotballturneringer holdes utenfor prinsippet siden dette er inntektsbringende arrangement. 
 
Aldersgrense settes til 16 år. Under 16 år er barn og over 16 år betales som voksne. Ved utleie til 
blandete grupper gjøres det en fordeling. 
 
Nordreisa svømmeklubb er etablert i sommer og de har søkt om treningstider i svømmehallen. 
For dem blir det svært dyrt å betale timeprisen for grupper. Det anbefales derfor at det etableres 
en ny sats lik den som er i idrettshallen på kr 130 kr pr time og at den gjøres gjeldende fra 
1.oktober 2018.     
 
 
 
Semesteravgift i kulturskolen foreslås økt med 2,5 %.  
Billetter kino for voksne foreslås økt med 2,5 %, for barn justeres etter filmprisøkning fra 
filmbyråene.  
Foreldrebetaling skolefritidsordning foreslås økt med 2,5 %.  
 
Regjeringen foreslår maksimalprisen for foreldrebetaling i barnehage. For 2018 kostet en 
heltidsplass til 2 910 kroner per måned. Ny pris kommer i statsbudsjettet i oktober. Kommunen 
forslag tidligere har fulgt statlig maksimalpris.  
 
Det ble utarbeidet forslag til leiepriser for Halti kulturscene i 2015 og gjort noen endringer i 
årene etter. Dette videreføres i forslag for 2019.  
 
Det legges ikke inn økning på: 
- Billetter svømmehall 
 
Satser for utleie av Solvoll gamle skole er tatt ut med bakgrunn i landtidsleie av huset. 
 
E-faktura  
I 2016 startet kommunen med premiering av kunder som gikk over til å bruke efaktura i stedet 
for papirfaktura eller avtalegiro. Det sendes ut ca 4000 fakturaer i faste avgifter (barnehage, 
kommunale avgifter og hjemmehjelp/sykehjemsplass ol) i kvartalet, og av disse sendes det ut 
867 efaktura. Flest efaktura på barnehage/sfo (38 %), deretter på kommunale avgifter (20,7 %) 
og minst på helsetjenester (8,9 %).  
I 2017 ble det sendt ut 1003 efaktura. Flest efaktura på barnehage/sfo (40,85 %), deretter på 
kommunale avgifter (28,29 %), og minst på helsetjenester (9,24 %).  
I 2018 sendes det ut 1056 efaktura. Flest efaktura på barnehage/sfo (41,7 %), deretter på 
kommunale avgifter (31,05 %), og minst på helsetjenester (12,08 %). 
Pr 01.01.2016 hadde vi 644 e-fakturamottakere mens per november 2017 har vi 871 e-
fakturamottakere, altså en økning på 26 %. Pr september 2018 er det 996 personer som har 
efaktura.  
Som tallene viser, andelen efakturakunder går opp for hvert år, ordningen med uttrekking av 
Ipad foreslås derfor videreført en gang i året. Trekning gjøres i desember.  
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Avgift for Etablererprøven for styrer av serveringssted, kunnskapsprøve om alkohollovgivning 
for salgsbevilling og skjenkebevilling, følger statlige forskrifter.  
 
For de resterende avgifter og behandling av saker i hht til forskriften om gebyrregulativ, foreslås 
det en økning på kommunal deflator (stipulert til 2,5%). 
 

Vurdering 
Forslag til regulativ for avgifter og gebyrer følger Statlige føringer om pris og lønnsvekst; 
deflator i Statsbudsjettet.  
 
For utleie av idrettshallen, gymsal og svømmehallen, er det lagd en egen utredning som 
konkluderer med at det kan praktisk gjennomføres, men det vil medføre et inntektsreduksjon på 
ca kr 300.000. Rådmannen anbefaler ikke reduserte inntekter nå, da det vil måtte gå på 
bekostning av andre tjenesteområder. 
 
For utleie av svømmehallen til idrettslag foreslås det samme timesats som i idrettshallen. 
 
For VAR sektorene følges selvkostberegninger basert på Statlige forskrifter og retningslinjer.  
 
Satsingen på selvbetjente og/eller elektroniske løsninger videreføres og det er lagt inn 
premiering til de som bruker disse.
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Nord-Troms Brannvesen 

    
 
Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa  
 
Vedtatt av kommunestyre 1940-00.00.2018, 1941-00.00.2018,1942-00.00.2018,1943-00.00.2018 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa 
 
Hjemmel: LOV-2002-06-14-20 Brann- og eksplosjonsvernloven og FOR-2015-12-17-1710 
Forskrift om brannforebygging. 
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Nord-Troms Brannvesen 

    
 
Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa  
 
Vedtatt av kommunestyre 1940-00.00.2018, 1941-00.00.2018,1942-00.00.2018,1943-00.00.2018 

 
Formål. 
Gebyrregulativet har som formål å regulere gjennomføring av feiing og tilsyn av 
fyringsanlegg. Samt tilleggstjenester for Nord-Troms Brannvesen. 
 
Virkeområde. 
Gebyrregulativet gjelder kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa. 
 
Hjemmel. 
LOV-2002-06-14-20 Brann- og eksplosjonsvernloven og FOR-2015-12-17-1710 Forskrift om 
brannforebygging. 
  
Hyppighet for feiing. 
Kommunen skal sørge for at røykkanaler i fyringsanlegg som brukes til oppvarming av 
byggverk, blir feiet ved behov.  
 
Hyppighet for tilsyn. 
Kommunen skal sørge for at det ved behov blir ført tilsyn med fyringsanlegg som brukes til 
oppvarming av byggverk.   
 
Varsling. 
Eier av fyringsanlegget skal varsles skriftlig eller elektronisk med dato/tid for gjennomføring, 
og pålegges å varsle andre brukere av vedkommende bygning. 
 
Gebyr 

1. Kommunene skal dekke sine kostnader i forbindelse med gjennomføring av 
lovbestemt feiing og tilsyn etter selvkostprinsippet med 100 % dekningsgrad. 

2. Samt tilleggstjenester.  
 
Gebyrregulativet vedtas årlig av kommunestyret.   
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Nord-Troms Brannvesen 

    
 
Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa  
 
Vedtatt av kommunestyre 1940-00.00.2018, 1941-00.00.2018,1942-00.00.2018,1943-00.00.2018 

 
 
Prisliste 
 
Grunnlag 
 

Pris 
 

1. Røykløp – Årsgebyr   
 

383,- 

2. Røykløp – Fresing  
 

1000,- 

3. Røykløp – Filming  
 

1000,- 
 

4. Røykløp – Andre tjenester, ekstra inspeksjon av røykløp eller 
fyringsanlegg etc. 

383,- 

5. Feiing – Fyrkjele og anbringer 
 

2500,- 

6. Feiing – Lite – ildsted  
 

383,- 

7. Feiing – Stort – ildsted   
 

800,- 

8. Kjøp av tjenester for kommuner utenfor brannsamarbeidet 
 

Tilbud 

9. Kjøp av tjenester for kommuner innen brannsamarbeidet 
 

Tilbud 

 
Priser eks. MVA 
 
 Gebyr innkreves selv om feiing og tilsyn ikke er utført i følgende tilfeller: 
 

1. Feier ved inspeksjon av fyringsanleggets røykkanaler har funnet at feiing ikke er 
nødvendig. 

2. Feier etter varsel og ved oppmøte til fastsatt tid, ikke har tilfredsstillende adgang til 
fyringsanlegget. 

3. Gebyret innkreves periodevis (årlig) sammen med andre kommunale gebyrer. 
 
Gebyrfritak. 
Kommunen kan etter søknad gi fritak fra å betale gebyr i følgende tilfeller: 
 

1. Bygningen har ikke montert fyringsanlegg. 
2. Fyringsanlegg er frakoblet røykløp og røykkanal blendet. 

 
Byggeier plikter å melde fra til kommunen dersom fyringsanlegg installeres, eller blending av 
røykkanal skal fjernes. Dersom byggeier unnlater å melde fra, fastsettes straffegebyr. 
«Feie- og tilsynsgebyr etterbetalt fra det tidspunkt fritak ble innvilget» 
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Nord-Troms Brannvesen 

    
 
Gebyrregulativ 2019 for kommunene, Kvænangen, Skjervøy, Kåfjord, Nordreisa  
 
Vedtatt av kommunestyre 1940-00.00.2018, 1941-00.00.2018,1942-00.00.2018,1943-00.00.2018 

 
 
 
Andre tjenester. 
Eiere av fyringsanlegg som ønsker feiing eller tilsyn utenom det som er lovpålagt, fjerning av 
bekk sot, inspeksjon av skorstein eller lignende, må ta kontakt med Nord-Troms Brannvesen. 
 
Nord-Troms Brannvesen tilbyr tjenester til kommuner som ikke er tilsluttet samarbeidet. 
Ta kontakt for tilbud. 
 
Byggeiers / brukers plikter. 
Eier skal, etter varsel om feiing, sørge for at hele fyringsanlegget er tilgjengelig for feiing, 
samt utstyrt og innrettet slik at feiing kan utføres på tilfredsstillende måte. 
 
Eier av bygninger hvor feiing av røykløp foretas fra tak, skal sørge for at feieren har 
tilfredsstillende atkomst opp til, og på taket.  
 
Eier er pliktig å sørge for at forskriftsmessig stige er lagt fram, tilgjengelig for feier,  
I umiddelbar nærhet til takstige, som ett signal på at det er klart for feiing. 
 
Forskriftsmessig takstige eller trinn skal festes forskriftsmessig. Adkomst til tak skal sikres 
mot utskliding.  
 
Der feiing ikke skjer fra tak, skal Eier/ representant sørge for at feieren har tilfredsstillende 
atkomst til røykløp. 
 
Eier/ representant skal sørge for tilfredsstillende atkomst til sotluke eller tilsvarende egnet 
innretning for sotuttak. Ved innvendig atkomst for feiing, skal Eier/ representant være tilstede 
under feiing. 
 
Feierens plikter 
Feiingen skal utføres på en faglig tilfredsstillende måte med minst mulig ulemper for 
beboerne. Etter endt feiing skal feieren sørge for at sot blir fjernet, enten av feieren selv eller 
av byggeier/representant, og anbrakt på egnet sted.   
 
Feieren skal under feiing og tilsyn vurdere forhold ved fyringsanlegget, som har betydning for 
brannsikkerheten eller atkomsten, samt sjekk av varsling og slukkings apparater. Ved avvik 
som ikke kan rettes på stedet, skal feieren gi skriftlig tilbakemelding til eieren, med frist for 
retting eller tilbakemelding om når retting blir gjennomført. Dersom retting ikke blir 
gjennomført, skal tilsynsmyndigheten gi nødvendige pålegg. 
 
Klage. 
Saksbehandlingen ved klager følger bestemmelsene gitt i eller i medhold av Brann- og 
eksplosjonsvernloven, samt Lov om behandlingsmåten i forvaltningssaker (forvaltningsloven) 
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Økning

renovasjon 4,0 %

Tekst | År
Økning

miniab. 4,0 %

Type abonnement Eks. mva. Inkl. mva. Eks. mva. Inkl. mva. Økning

fritidsab. 4,0 %

RENOVASJON
Økning

slam 4,0 %

Standardabonnement 3 270 4 088 3 401 4 251

Miniabonnement 2 660 3 325 2 766 3 458

Miniabonnement kompost 2 660 3 325 2 766 3 458

Storabonnement 4 754 5 943 4 944 6 180

Fritidsabonnement 832 1 040 865 1 082

Fritidsabonnement m/dunk 1 813 2 266 1 886 2 357

Byttegebyr dunk 257 321 267 334

Kjøp av dunk 604 755 640 800

Hentegebyr dunk inntil 6 mtr. 960 1 200 998 1 248

SLAM
Slam inntil 4 m3

-         tømming hvert år 1 661 2 076 1 727 2 159

-         tømming hvert 2. år 831 1 039 864 1 080

Slam fritidsboliger

-         tømming hvert 3. år 567 709 576 720

-         tømming hvert 4. år 426 533 432 540

Slam pr. m3 (> 4 m3) 457 571 475 594

Ekstra tømming septik 2 189 2 736 2 277 2 846

Ekstra tømming i per. 1.11-30.04 3 284 4 105 3 415 4 269

Gebyr manglende merking/rydding 510 638 530 663

Gjelder fra 01.01.2019

Kommunal renovasjon eierkommunene

2018 2019

AVFALLSSERVICE AS

RENOVASJONSGEBYR TIL FORBRUKER 2019
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Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       2018/835-3 

Arkiv:                150  

Saksbehandler:  Bodil Alida 
Mikkelsen 

 Dato:                 18.09.2018 

 
 
 

Saksfremlegg 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
29/18 Nordreisa helse- og omsorgsutvalg 08.10.2018 

 

Budsjett 2019 Helse og omsorg kapittel 3 

Henvisning til lovverk:  
Lov om kommuner og fylkeskommuner, kapittel 8, §44-§47  
https://lovdata.no/dokument/NL/Lov1992-09-25-107#KAPITTEL_11 
Forskrift om årsbudsjett  
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2000-12-151423 
Økonomireglement for Nordreisa kommune, kap 3  
 

Rådmannens innstilling 
 Helse og omsorgsutvalget lager en prioriterer liste for tiltak i budsjettet for 2019 
 
 

Saksopplysninger 

Kommunestyret behandlet 22.06.18 sak om foreløpig budsjettramme for 2019.  
 
Når budsjettramme for 2019 settes, tas det utgangspunkt i den opprinnelige budsjettrammen for 2018 
som ble vedtatt i desember 2017. Denne rammen justeres for lønnsøkning og bindende politiske vedtak 
som har økonomisk virkning. Opprinnelig budsjettramme for 2018 er som følger:  
 
Økonomisk ramme 2018 
Sektor for administrasjon    28 964 914  
Sektor for oppvekst og kultur  133 712 003  
Sektor for helse og omsorg  128 485 460  
Selvkost           91 5946  
Sektor for drift og utvikling    41 086 231 
Skatter og rammetilskudd -344 567 100  
Renter, avdrag og avsetninger   11 896 8989  
Prosjekter          330 000 
 
 
I kommuneproposisjonen legges opp til en vekst i kommunenes frie inntekt i 2019 på mellom  
kr 2,6 mrd og kr 3,2 mrd, noe som tilsvarer en realvekst mellom 0,7% og 0,9%.  
Veksten begrunnes i:  

 Kr 200 mill i opptrappingsplan på rusfeltet  
 Kr 100 mill i opptrappingsplan for habilitering og rehabilitering slik at brukerne får tjenestene 

der de bor.  
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Det er stor usikkerhet knyttet til merutgiftene på demografiske endringer. Beregninger viser at 
merutgiftene til befolkningsutviklingen i 2018 trolig vil utgjøre kr 1,4 mrd.  
 
Pensjonskostnader  
Veksten i kommunens samlede pensjonskostnader anslås til å være kr 650 mill ut over det som dekkes av 
kommunal deflator. Det hefter stor usikkerhet rundt anslaget.  
 
Skatteinntektene  
Skatteøren fastsettes med bakgrunn om at skatteinntektene skal utgjøre 40% av kommunens samlede 
inntekter.  
 
Skjønnstilskudd  
Den samlede skjønnsrammen for 2019 er nedjustert med kr 250 mill fra 2018. I følge fylkesmannen er 
det grunn til å tro at rammen til fylkesrammen i Troms reduseres ytterligere i årene fremover. 
Basisrammen til Troms er på kr 608 per innbygger, mot landsgjennomsnittet som er på kr 209 per 
innbygger.  
 
Inntektssystemet  
Det er ingen større endringer i inntektssystemet. Det er imidlertid varslet flere endringer fra 2020.  
 
 
Regjeringen fortsetter fokuset på effektiviseringpotensialet i kommunesektoren. En effektivisering på 0,5 
% vil øke handlingsrommet til mellom kr 1,65 mrd og kr 2,15 mrd.  
 
Kommunen har en lånegjeld på kr 503 mill per årsskiftet og er sårbar for renteøkning.  
 
Drøftinger med tillitsvalgte 
Budsjettbehov er drøftet med plasstillitsvalgte dd.mm.åå. 
 
 
 
Sektorleder ser følgende behov for 2019 og årene fremover i driftsbudsjettet:  

 Hjemmesykepleien må rustes opp med flere stillinger. Årsak er at det er tatt ned 
sykehjemsplasser og i årene som kommer vil antall eldre øke i kommunen.  

Hjemmetjenesten har 20.71 årsverk med 26 ansatte. Det er 10 sykepleierstillinger med 
virksomhetsleder, sykepleier 1 og kreftsykepleier, dette utgjør 8,65 årsverk, resten er 
helsefagarbeiderstillinger. 
Tjenesten gir hjelp 24/7 for tiden er det 100 brukere som får hjelp fra hjemmesykepleien. Og ut 

fra rapporter vil det kreve 11.5 årsverk i direkte pasientrelatert arbeid. I tillegg kommer kjøring, 
matpauser, rapporter, administrasjon. Ved en gjennomgang av rapporter i Profil finner man ut at det 
er 1/3 av brukerne som ikke har oppdatert timetall, men de får mye mer hjelp enn det som er lagt inn 
fordi de har behov for den hjelpen.  Årsaken til dette har oppstått er at det har vært igangsatt for 
mange endringer i hjemmesykepleien på kort tid, noe som har ført til økt belastning og høyt 
sykefravær blant ansatte. Dette er en sak som prioriteres å få i orden før årsskiftet. 

 Det er behov for kr. 500.000 for å drifte dagtilbud hjemmeboende demente fra februar 2019 
jamfør sak 28.11.17 i hele og omsorgsutvalget 

 Kjøp av tjenester fra ReisaVekst for reparasjons av tekstiler med kr. 12.000 
 
Utvalgets forutsetning om virksomhetsplaner fra alle virksomhetene er videreformidlet til samtlige 
ledere første gang 10.09.18 
 
 
I budsjettprosessen er det kommet ønske om flere stillinger også på sykehjemmene, NAV og i 
fysioterapi avdelingen, samt økte midler til ferievikar og annet fravær med ca 5.7 millioner, Det er 
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også kommet innspill på økning av driftsutgifter med 2.7 millioner, her kan nevnes multidoser, 
møbler, arbeidsklær, tekstiler/madrasser, medisinkabinett, sengevekt og potetskreller.  
Sektorleder ser følgende behov for 2019 og årene fremover i investeringsbudsjettet:  
Carport til leie bilene i hjemmesykepleien for å lette merarbeidet om vinteren. 
 
 
Vurdering  
Det vil i årene fremover fortsatt være utfordringene knyttet til kommuneøkonomien. Folketallet i 
Nordreisa har stort sett økt de siste årene, men samtidig er økningen mindre enn landet forøvrig. Dette 
medfører at Nordreisa kommune får stadig mindre andel av statlige overføringer som følge av at 
kommunen ikke øker like mye som gjennomsnittet.  
 
Nordreisa kommune har hatt økonomiske utfordringer i mange år som følge av at utgiftene har økt mer 
enn inntektene.  
 
Rådmannens signaler fremover er at sektorene må ta utfordringer i sektoren innenfor egne rammer, og at 
dette gjøres av hovedutvalgene. Dersom nye tiltak skal gjennomføres må det hentes fra sektorens 
totalramme på bakgrunn av omdisponeringer.  
 
Det er relativt kort tid siden sektoren hadde store innsparinger og tjenestene er flere plasser ikke kommet 
seg etter det. For å få til endringer for å ta de utfordringene som vil komme er det behov for bistand for å 
få til en effektiv ressursutnyttelse  
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Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       2018/1101-1 

Arkiv:                033  
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Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
30/18 Nordreisa helse- og omsorgsutvalg 08.10.2018 

 

Oppfølging av politiske vedtak 

 

Rådmannens innstilling 
Rådmannen ber helse og omsorgsutvalget lage en prioriteringsliste over arbeidet som skal 
utføres. 
 
 

Saksopplysninger 
Sak 25/18 i helse og omsorgsutvalget hadde følgende vedtak 
Vedtak: 
 1. Budsjettsaken må gi oversikt over prosessen som er i gang og vise status på oppfølging av vedtak, og 
organisatoriske og økonomiske følger av disse.  
2. Det må taes utgangspunkt i gjeldende budsjettramme.  
3. Vi forutsetter at det legges frem virksomhetsplaner for samtlige virksomheter i forbindelse med 
budsjett 2019.  
Jamfør vedtaket punkt 1 redegjøres for status og oppfølging på vedtak som er gjort i hels og 
omsorgsutvalget 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 10.10.2017   

 Budsjettregulering - Overføring av lønnsmidler fra miljøarbeidertjenesten til Høgegga 
Omsorgsboliger 

 Vedtak: Kr 74 144 i lønnsmidler overføres fra miljøarbeidertjenesten (ansvar 325) til Høgegga 
omsorgsboliger (ansvar 324) i tråd med at oppgavene er flyttet over.  
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Virksomhetsleder skal ordne saken 
 

 Prosjektering av omsorgsboliger for mennesker med behov for heldøgns helse- og 
omsorgstjenester 

Vedtak: Helse og omsorgsutvalget ønsker at rådmannen utreder boligmassen og institusjonsplassene som 
kommunen disponerer med tanke på i hvor stor grad behovet for omsorg pluss tjenester, dagsenter mm 
kan ivaretas i den boligmassen vi disponerer.  Vi ønsker også en grundig vurdering av hvordan ideelle 
og private kan bidra til omsorg pluss-boliger og dagtilbud..  Vi ønsker også en gjennomgang av 
tildelingskriteriene for sykehjem og boliger. 

41



1. Nordreisa kommune inngår en avtale med Nybo om leie av omsorgsboliger med adresse Guleng 1, 3, 
5, 7, 9, 11, 13, 15, 17, 19, 21, 23 og 25.   
2. Nordreisa kommune inngår en brukskontrakt med den som får tildelt omsorgsboligen via vedtak.  3. 
Guleng 1, 3, 5 og 7 tildeles personer med utviklingshemming eller nedsatt funksjonsnedsettelse som har 
et heldøgns omsorgsbehov 
 4. Guleng 9, 11, 13, 15, 17, 19, 21, 23 og 25 tildeles personer med demens eller annen kognitiv svikt 
med behov eller snarlig behov for heldøgns omsorg.  
 5. Vilkårene om utflytting må vurderes konkret i det enkelte tilfelle etter vedkommendes personlige og 
helsemessige forhold, for å unngå klart urimelige forslag.  
 6. Normalkontrakten skal ha utflytting innen 6 mnd etter opphør av omsorgsbolig.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 

1. Det foreligger en avtale med Nybo allerede om leie av disse leilighetene, helse og omsorg har 
disposisjonsrett over disse boligene. 

2. Arbeidet er ikke startet 
3. Helse og omsorg har allerede disposisjonsrett over disse leilighetene, arbeid med klargjøring er 

ikke startet 
4. Helse og omsorg har allerede disposisjonsrett over disse leilighetene arbeid med klargjøring er 

ikke startet 
5. Arbeidet er ikke startet 
6. Arbeidet er ikke startet  

Saken har vært drøftet 2 ganger i utvalget sist, det har vært møte med NYBO,  
 

 Endring av legemiddelhåndtering i helse og omsorgstjenesten 

Vedtak: Helse og omsorgstjenesten iverksetter multidose på alle pasienter som har et vedtak, dvs. 
pasienter som er stabil i sin helsetilstand. Medisinkabinett utredes videre i henhold til pris og praktisk 
egnethet i forhold til beliggenhet på Sonjatun. Investering på kabinett på 1,2 mill må utredes i forhold til 
lønnsomhet.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Arbeidet med multidose er startet opp og vil bli prioritert høsten 18. Viktig informasjon i den forbindelse 
er at legene hevder at å sende personopplysninger om pasienter på fax ikke er forsvarlig ifølge 
datatilsynet og at fylkesmannen følger med dette. Jamfør dette er det sent forespørsel til de andre 
kommunene i prosjektet om dette. Ikke fått svar tilbake enda. De andre punktene er det ikke kommet 
klarhet i. 
 

 Vurdering av omsorgstilbud i kommunal regi 

Vedtak: Av hensyn til brukeren forlenger Nordreisa kommune avtalen med Aleris fram til 31.12.2018.  
Innen utgangen av 2018 innhentes det tilbud fra flere tilbydere. Det vurderes samtidig om kommunen 
kan gi tilsvarende tjenester. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Ingen kjenner til dette, det er planlagt et møte med Aleris  i oktober for å få klarhet i saken. 
 

 Ombygging av østre fløy, 2.etg, Sonjatun Helsesenter 

Vedtak: Helse- og omsorgsutvalget ber om at ombygging av Sonjatun øst andre etasje utredes som en del 
av budsjettprosessen for 2018. Hensikten er å sikre at fremtidig drift er i forhold til forskrift, 
retningslinjer, og veiledere til denne typen tjeneste.    
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket  
Har ikke klart å få tak i noen opplysninger om saken 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 06.11.2017   

 Behov for økte ressurser Guleng 3 
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Vedtak: Saken utsettes. Vi ber om full evaluering av tjenestetilbudet og nåværende turnus på Guleng 3. 
Det innebærer også tjenestekvalitet og økonomi. Drift av virksomheten innarbeides i budsjett for 2018 
innenfor eksisterende ramme i virksomheten etter en helhetsvurdering av sektorens samlede tjenester.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Det har vært gjennomført en bruker og medarbeiderundersøkelse, resultatet sendt til sektorleder. Det er 
ikke laget noen rapport. Utredning i forhold til økonomi startet opp og oversendt sektorleder. Ingenting 
gjort etter det 
 

 Behov for økt avlastning Guleng Bo og avlastning 

Vedtak: Saken utsettes. Vi ber om full evaluering av tjenestetilbudet og nåværende turnus på Guleng 3. 
Det innebærer også tjenestekvalitet og økonomi. Drift av virksomheten innarbeides i budsjett for 2018 
innenfor eksisterende ramme i virksomheten etter en helhetsvurdering av sektorens samlede tjenester.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Det har vært gjennomført en bruker og medarbeiderundersøkelse, resultatet sendt til sektorleder. Det er 
ikke laget en rapport. Utredning i forhold til økonomi startet opp og oversendt sektorleder. Ingenting 
gjort etter det 
 

 Budsjett 2018 - helse- og omsorgsektoren 

Vedtak: Helse og omsorgsutvalget støtter en gjennomgang av tjenestene i tråd med foreliggende 
innstilling til vedtak. Vi ønsker at det blir utredet særlig -kjøkken og mattjenesten -avlastningstilbud og 
dagsenter -medisinhandtering -omlegging av drifta som følge av innføring av velferdsteknologi 
Opplysninger om det som har skjedd etter vedtaket 
Utredning kjøkken og mattjeneste startet opp, se flere opplysninger i annet vedtak 
Avlastningstilbud på inntil 5 brukere pågår 
Dagsenter i ferd med å starte opp 
I forhold til omlegging av driften som følge av velferdsteknologi. Det foregår noen forsøk, det er satt i 
drift et par medisindispensere i hjemmesykepleien og rus og psykisk helse. Det er også en GPS som man 
planlegger startet opp. 
 

 Innspill til budsjett 2018 - ombygging av østre fløy, 2. etg. Sonjatun 

Vedtak: Helse og omsorgsutvalget ser behovet for oppgradering av bad- og toalettforhold på sykestua.  
Vi ønsker å få en ny sak med investeringsbehov når framtidig drift av sykestua er avklart. Det settes av 
300.000 p investeringsbudsjettet til planlegging av prosjektet når behovet er avklart.   
Virksomhetsleder DMS innkaller til møte, interkommunalt med politikere/ ordfører og helsefolk for 
framtidig drift av sykestua/DMS.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Har ikke klart å få tak i noen opplysninger om saken 
 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 28.11.2017   
  

 Endelig budsjettforslag 2018 helse og omsorg 

Vedtak: For 2018: Følgende investeringer innarbeides i budsjett for 2018: Utstyr til endringa av 
produksjon på kjøkken, kr. 1.4 mill. 
 Velferdsteknologi      kr. 1.2 mill. 
 Medisinkabinett      kr. 1.2 mill  
Driftsbudsjett 2018 vedtas med følgende innspill: Ferievikarer må innarbeides med 1.3 mill. Pleiefaktor 
gjennomgås ut fra et gjennomsnitt på inntil 0,9. Sak om Guleng og Høgegga utredes i forhold til vedtak 
med sikte på å spare 0,5 mill Dagtilbud demente innarbeides fra 01.02.18. Nattevakttjenesten 
gjennomgås med sikte på å spare 1 mill.   
 Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Pleiefaktoren ikke gjennomgått jamfør virksomhetsleder Sonjatun sykehjem 
Sak Guleng og Høgegga er ikke utredet, men det er spart 2.8 stillinger i forbindelse av å flytte en bruker 
på sykehjem, virkning 4 måneder, innsparing ca. 500.000 
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Dagtilbudet Demente legges i budsjett 2019 
I forhold til nattjenesten har det vært flere møter, ingenting konkret kom fram,  
 
 

 Utredning av eksisterende omsorgsboliger som kan omgjøres om til omsorgsbolig + 

 Vedtak: 1. Nordreisa kommune starter en prosess med sikte på å omdisponere boligene på Guleng 9, 
11,13,15,17,19,21,23,25 ifølge innstillingen, til bolig for personer med demens kognitiv svikt 
(omsorgsbolig +) 
 2. Boligene klargjøres for nødvendig velferdsteknologi for å ivareta sikkerheten for brukergruppen. 3. 
Dagtilbud til personer med demens lokaliseres i fellesareal på samme adresse. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
1 og 2 Det er ikke startet noen prosess, men dette vil ta tid, for det bor noen i leilighetene i dag 
3 Dagtilbudet til demente starter opp 25.09.18 
 

 Vurdering av kjøkkendrift 

Vedtak: 1. Nordreisa kommune endrer kjøkkendriften fra kok-server til kok-kjøl i løpet av 2018.  
2. Det innføres 4 måltider ved sykehjemmene fra 01.02.2017. Lunsj kl. 12 og middag kl. 16.   
3. Følgende engangsinvesteringer foreslås i 2018 gjennom bruk av disposisjonsfond:  
Ovn for oppvarming av middag og evt. oppvarming av lunsj og stort kjøleskap til hver avdeling: Kr. 
1.500.000  
 Kjøleutstyr til kjøkken for å kjøle ned mat kr.       90.000.  
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 

1. Det har vært ute et anbud på prosjektering frist 3 september (konsulenthjelp), kostnad 
kr.87.500 
 Det har vært et møte 14.09.18. der det var en befaring på alle mottaker kjøkkener. 
(mottakerkjøkken er alle kjøkkener på alle avdelinger som mottar mat fra hoved kjøkken  
Nødvendig tilpasninger/ tegninger av mottaker kjøkkener og hoved kjøkken og kostnadsestimat 
på nødvendig utstyr frist 31.10 
7 av 8 mottakerkjøkken er store nok til å kunne benyttes med en del ombygging. Kjøkken 2 plan 
på helsesentret er for lite (sykestua) Hoved kjøkken er ikke optimalt for effektiv løsning og kan 
være for lite til å få inn nødvendig rom og utstyr,  
Det vil komme kostnad å leie mobilt kjøkken under ombyggingen og frys/kjøl konteiner 
Det vil komme Kostnader ombygging kan først beregnes etter at forprosjekteringen er ferdig 

2. Det er innført 4 måltider jamfør vedtaket 
3.  Vedtaket refererer til kostnader på ovn, kjøleskap på hver avdeling og kjøleutstyr på hoved 

kjøkkenet med kr. 1.590.000.  
Det er ikke lagt inn kostnader til konsulenthjelp, kostnader for ombygging og kostnader leie 
under ombyggingen. Er ikke mulig på nå nåværende tidspunkt.  

Ut fra samtaler vil utstyret koste mer enn det som er satt av i budsjettet. 
Det må bemerkes at kjøkkenet på Sonjatun ikke bare leverer middag, de leverer også mat til de andre 
kjøkkenene slik at de kan driftes, for eksempel. Frokost, lunsj, kveldsmat 
 
Behov for økt ressurs 
Vedtak: Helse- og omsorgsutvalget ber om at ressursbruk på Høgegga utredes i sammenheng med 
ressursbruk på Guleng, jfr. vedtak i sak 44/17. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Det var noen møter på vårparten i forbindelse med nattjenesten, det kom ikke noe konkret ut. 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 23.01.2018   

 Pleiefaktoren i sykehjem 

 Vedtak: Saken behandles ikke nå, men vi forventer at dette følges opp i budsjett 2018, jfr. sak 54/17.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
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Saken har ikke vært drøftet i 2018 
 

 Evaluering aktivitetsplikt høsten 2017 

Vedtak: Evalueringen tas til orientering. Saka må oversendes kommunestyret jfr. sak 88/16. Det må gå 
fram av evaluering hva som er frivillighetssentralens rolle.   
Utvalget ønsker en virksomhetsplan for 2018 for frivillighetssentralen til neste møte. 
Opplysninger om det som har skjedd etter vedtaket 
Det er ikke laget noen virksomhetsplan 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 20.03.2018   
 

 Helse og omsorgsplan, plan for medvirkning av brukergruppe 

Vedtak: Rådmann bes lage en plan på hvordan følgende organisasjoner og grupper kan medvirke i helse- 
og omsorgsplanen.  Rådet for funksjonshemma. Eldrerådet. Brukere av hjemmetjenesten. Brukere av rus 
og psykiatri.  Brukere på sykehjem og andre kommunale institusjoner. Pårørende til brukere som ikke 
kan utrykke egne interesser. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Det er ikke gjort noe med saken etter vedtaket ut fra de opplysninger som er kommet fram 
 

 Plan for frivillighetspolitikk 

 Planen tas til orientering og oversendes oppvekst og kultur sektoren for videre behandling. Det 
gjennomføres deretter en høringsprosess før endelig vedtak. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Finner ikke at planen er vedtatt i oppvekst og kultur 
 
 
Saksprotokoll i Nordreisa helse- og omsorgsutvalg - 29.05.2018   

 Hverdagsrehabilitering for hjemmeboende 

Vedtak: Helse – og omsorgsutvalget vil at hverdagsrehabilitering tilbys i Nordreisa kommune. Det må 
utarbeides rutiner for hvordan tjenesten skal tildeles og organiseres, som en del av hjemmetjenesten. 
Finansieringen må avklares.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Tjenesten har prosjektmidler til hverdagsrehabilitering. 500 000 kr. Ansatt fysioterapeut i 60 % har 
midler til 40 % stilling i hjemmetjenesten til hjemme trenere. Tjenesten tildeles etter henvisning fra 
lege, eller annet helsepersonell. Ukentlige inntaksmøter i tverrfaglig team. 
 

 Prosjekt hjemmebesøk for innbyggere ved fylte 72 år 

Det opprettes 50 % prosjektstilling som ergoterapeut for å ivareta forebyggende hjemmebesøk. Stillingen 
avhenger av at den blir fullfinansiert av eksterne prosjektmidler. Det må lages retningslinjer for innholdet 
i tjenesten, jfr. sak 14/18.   
Opplysninger om det som har skjedd etter vedtaket 
Det er kommet kr. 270.000 fra fylkesmannen. Tjenesten har utlyst 50 % stilling kartlegging 
hjemmeboende eldre. Ingen søkere. Denne lyses ut på nytt. Det er ikke laget retningslinjer 
 

 Saksframlegg økonomirapport, helse og omsorg, april 2018 

Vedtak: Helse og omsorgsutvalget tar Resultatrapporten til orientering.  Det gjøres en gjennomgang av 
hjemmetjenesten med blant annet fokus på kostnadseffektiv turnus, og utnytte tilgjengelig teknologi.   
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Det er satt opp 11 safer for nøkler og det er behov for flere. Det er installert 9 safer for 
medisiner. Det er laget kontrakt med brukerne om dette.  
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Det er ikke laget prosedyrer for å kvalitetssikre dette. Utenom safer, og noen medisindispensere 
er det ikke foretatt noe arbeid i etterkant av vedtaket 
 

 Avgjørelse i tilsynssak Bo- og kultur 

Helse og omsorgsutvalget tar saken til orientering. 
Opplysning om det som har skjedd etter vedtaket 
Fylkesmannen har gitt ny frist da de ønsket mer tilbakemeldingen i forhold til plan med frist i 
november 
 
 
I tillegg er det kommet informasjon om at det er flere saker under arbeid fra tidligere 
sektorleder, har for tiden ikke tilgang til disse 
 
Behov for utstyr innen velferdsteknologi i helse og omsorgssektoren 2018 
Nå situasjonen i helsesektoren, utfordringer og rekrutteringsbehov 
Evaluering av langturnus Guleng 

Vurdering 
Det er mange vedtak som er gjort, som har en del arbeid igjen før man kan si at arbeidet er 
utført. Det må lages en prioriteringsliste for hvordan prioriteringen skal være. 
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Etablering av driftsmodell for omsorgsboliger + 

 
 
Vedlegg 
1 Forskrift omsorg+ Nordreisa kommune 

 

Rådmannens innstilling 

Helse og omsorgsutvalget vedtar en bemanning på 1 ansatt på hver vakt, med hjelp fra 
hjemmetjenesten. Nattvakten fra hjemmetjenesten skal være stasjonert på bygget. Kostnader 
på 1.500.000 legges inn i budsjettet med ½ års virkning. 
 
 

Saksopplysninger 

Helse og omsorg gjorde følgende vedtak i sak 23/18  
 
Vi ber om at rådmannen følger opp vedtak i sak 11/18 slik:  
1. Det må avklares hvem som har tildelingsrett til boligene i vedtakets punkt 4. Dersom 

kommunen ikke har tildelingsrett, må det avklares hva som må gjøres for at disse boligene 
kan brukes i samsvar med vedtaket.  

2. Det må etableres en driftsmodell for Omsorg+ tjenestene i disse boligene, under dette 
bruk av velferdsteknologi og eventuelt behov for oppgradering av boligene og 
fellesarealene.  

3. Det må lages kriterier for tildeling av tjenesten Omsorg+ i Nordreisa, eventuelt som 
kommunal forskrift.  
 

Fra tidligere har utvalget vedtatt at Omsorgsboliger med adresse Guleng 9, 11, 13, 15, 17, 19, 
21, 23 og 25 vedtas disponert/omgjort til personer med demens og kognitiv svikt.  
 
Informasjon til hvert punkt 
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1. Kommunen har tildelingsrett til Guleng boligene fra 1 til og med 25 men det er NYBO 
som har skrevet husleiekontrakt med dem som flytter inn. 
Fram til i dag er boligene i hovedsak er de tildelt ut fra behov for oppfølging fra 
hjemmetjenesten i kombinasjon med uegnet bolig eller bolig lang avstand fra sentrum.  
Når den av ektefellene som oppfyller kriteriene faller fra, har den gjenlevende i de nye 
kontraktene (Guleng 1-9) ½ år til å finne annen bolig dersom vedkommende ikke 
oppfyller kriteriene for omsorgsbolig. 
 Det punktet er ikke de gamle avtalene, men man kan vel se for seg flytting. Det bor nok 
noen gjenlevende ektefeller som ikke oppfyller kriterier for omsorgsbolig og f eks ikke 
har noe særlig med hjemmetjenester. Det må selvsagt vurderes individuelt. Beboere i 
9-25 har også en kombinasjon av mye og lite hjemmetjenester. 

2. Nord-Troms er i et velferdsteknologi prosjekt, så når det gjelder disse 
velferdsteknologiske løsninger, må disse boligene inkluderes. Hjemmetjenesten har i 
dag etablert nøkkelbokser og medisinsafer for å effektivisere tjenesten. Det er også 
startet opp med medisindispensere og GPS er under utprøving. 
I forhold til oppgradering av boligene og fellesarealet må man ta kontakt med NYBO 
siden det er de som eier bygget. Oppgradering av leilighetene kan starte når det ikke 
bor noen i dem. I forhold til fellesarealet må man finne plass til dagtilbudet for demente 
før at en oppgradering kan starte. 
I forhold til velferdsteknologi er det snakk om at man er i ferd med å inngå avtaler 
(sammen med Kongsbergregionen) om velferdsteknologiske løsninger 

3. Se forslag Forskrift Omsorg + Nordreisa kommune 
 
 
Det er vel kjent at Omsorg+ er tradisjonelt tenkt til eldre som et mellomtrinn mellom å bo i sitt 
hjem og sykehjemsplass, altså med en lavere bemanning enn sykehjem, og at kommunen ikke 
har dette tilbudet for eldre. . Boligen er beboerens eget hjem. Beboeren betaler 
husleie og mottar hjemmetjenester på samme vilkår som for andre hjemmeboende. 

Omsorgstrapp. 

Faglige vurderinger ligger til grunn for 
hvor mye hjelp en person har behov 
for før vedkommende må ha 
sykehjemsplass.  
Kommunen har ikke en tydelig 
beskrevet "omsorgstrapp" i sitt 
tjenesteoversikt, dvs at man har 
beskrevet den trinnvise økninga av 
tjenestetilbudet ettersom 
hjelpebehovet øker. Et "tradisjonelt" 
tjenesteløp starter gjerne med 
tjenester som trygghetsalarm, 
hjemmesykepleie, hjemmehjelp, 
omsorgslønn, støttekontakt, øker 
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med omsorgsbolig, avlastningsopphold og korttidsopphold, bemannet omsorgsbolig 
(Omsorg+1), deretter langtidsopphold. 
 
 
Når man etablerer Omsorg + må man tenke på at det må være bemanning tilstede, vi snakker 
her om 9 demente brukere og de skal ha et behov for heldøgns bemanning 
Forslag 1 
 Det må minimum være 2 ansatt på dag og aften, dette utgjør 6 årsverk, som gir en pleiefaktor 
på 0.66. man må her tenke på at det er snakk om demente brukere. Om natten må nattvakten i 
hjemmesykepleien kunne være stasjonert der. 
Kostnader ansatte kr. 3.000.000. 
Forslag 2 
Det må være minimum 1 ansatt på dag og aften, dette utgjør 3 årsverk, som gir en pleiefaktor 
på 0.33, utenom dette skal ansatte som allerede arbeider i hjemmetjenesten være behjelpelig. 
Om natten må nattvakten i hjemmesykepleien kunne være stasjonert der. 
Kostnad ansatte kr. 1.500.000 
 

Vurdering 

 
Nordreisa kommune har ikke en tydelig omsorgstrapp, noe som betyr at man må ta inn 
brukere på langtidsplass mye tidligere enn det som hadde vært nødvendig. 
Man må finne ut hvor mange brukere som må flytte fra leilighetene i Gulengområdet for å 
kunne klargjøre området. Her må helse og omsorg administrasjonen være behjelpelig slik at de 
får nye leiligheter på Storslett. Det er viktig at de som bor i leilighetene i dag får informasjon så 
fort som mulig om dette. 
I saken ligger det to forslag til bemanning, i forslag 1 legges det opp til 2 ansatte på hver vakt 
mens i forlag 2 legges det opp til 1 ansatt på hver vakt og hjelp fra hjemmetjenesten for å 
dekke resten av behovet. I forhold til natt legges det opp til i begge forslagene at nattvakten i 
hjemmesykepleien kan være stasjonert der. 
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Forskrift tildeling bolig i Omsorg + Nordreisa kommune 

§ 1.Formål og virkeområde 
Forskriften regulerer rett til å leie bolig i Omsorg+. 

Tjenester og hjelpetiltak som ytes etter annen lov eller forskrift, faller utenfor virkeområdet til 
denne forskrift. Det samme gjelder aktivitetstilbud i Omsorg+. 

 
§ 2.Omsorg+ 
Omsorg+ består av boliger/omsorgsboliger som er fysisk tilrettelagt for demente.   Omsorg+ 
skal være døgnbemannet med personell. 

Det inngås leiekontrakt mellom kommunal forvalter av boligen og søker som har fått tilbud 
om bolig i Omsorg+.  

Helse og omsorgsutvalget i Nordreisa kommune bestemmer hvilke botilbud som skal 
godkjennes som Omsorg+. 

  
 
 
 
 

Kapittel 2. Grunnkrav for tildeling av bolig i Omsorg+ 
§ 3.Målgruppe 
Målgruppen for forskriften er hjemmeboende med behov for døgnkontinuerlig tjenester for 
eksempel. personer med demens og kognitiv svikt som har behov for et botilbud med større 
trygghet, aktivitet og muligheter for sosialt fellesskap. 
Dersom ektefeller eller samboere søker om å bo sammen i bolig tilknyttet Omsorg+, er 
det tilstrekkelig at én i husstanden fyller grunnkravene i dette kapittel. 

 
§ 5.Søkers funksjonsevne 
Søker må på søknadstidspunktet ha en langvarig nedsatt funksjonsevne. 
Funksjonsevnen må likevel være god nok til at søker, med noe oppfølgning, kan mestre 
å bo i en tilrettelagt bolig, samt delta i aktivitetstilbud og sosiale arenaer. Det bør i 
vurderingen av søkers funksjonsevne innhentes rapporter fra hjemmetjenesten eller 
annet helsepersonell som kjenner søkers helsesituasjon. 

 
§ 6.Nåværende boforhold 
Det må være forhold i eller rundt nåværende bolig som gjør den uegnet for å  yte 
tilfredsstillende tjenester til søkeren. 
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Boligen er uegnet dersom den ikke er tilstrekkelig fysisk tilrettelagt for søkers fysiske 
funksjonsnivå. Både den fysiske utformingen av selve boligen og den fysiske adkomsten 
til boligen skal vurderes.  

 

Vil også gjelde dersom søker er fysisk aktiv og ikke kan ta vare på seg selv. 

Nåværende bolig er også uegnet dersom søker opplever ensomhet eller utrygghet i 
boligen, og dette vurderes å medføre en reell risiko for forverring av søkers 
funksjonsnedsettelse, dersom søker blir boende,  eller at det er nødvendig med 
ytterligere sikkerhetstiltak for at søkeren skal ha et akseptabelt helsetilbud. 

 

Kapittel 3. Prioritering av søkere 
§ 7.Prioritering 
Er antall kvalifiserte søkere flere enn det er tilgjengelige boliger i Omsorg+, må det 
foretas en prioritering mellom de kvalifiserte søkerne. 

Prioritering 

1. Søker må ha lovlig opphold i Norge. 
2. Søkere som har lang avstand til sentrum. 
3. Søkere som ikke har pårørende i nærheten. 
4. Søkere med høyt aktivitetsnivå. 

 

Helse og omsorg avdelingen  i Nordreisa kommune ansvar for å administrere eventuelle 
ventelister og informere om tilgjengeligheten på boliger i det Omsorg+ 

Kapittel 4. Regler om saksbehandling 
§ 8.Søknad 
Søker skal sende søknad om leie av bolig i Omsorg+ til helse og omsorgsavdelingen i 
Nordreisa kommune. Søknadsskjema for Omsorg+ skal benyttes. 

§ 9.Vedtak 
Helse og omsorg fatter vedtak etter denne forskriften. 

Et vedtak om leie av bolig i Omsorg+ skal angi begrunnelsen for vedtaket, type bolig 
søker skal få, antall rom, kontraktstype og om søker trenger særlige fysiske tilpasninger i 
boligen søker skal tildeles. 

§ 10.Leietid 
Søker som har fått vedtak om leie av bolig i Omsorg+ skal gis en tidsbestemt leieavtale. 

§ 11.Bortfall av vedtak om leie av bolig i Omsorg+  
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Det skal fattes eget vedtak om bortfall av bolig dersom: 

a. Vedkommende som har fått bolig i Omsorg + faller bort 
b. Vedkommende som har fått bolig i Omsorg + får plass på sykehjem i Nordreisa 

kommune 
Ektefelle av tidligere leietaker som ikke fyller vilkårene, får 6 måneder å finne ny bolig, 
eventuelt med hjelp av helse og omsorg 
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